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Številka: 032-0009/2023-15 

Datum: 22.11.2023 

 

ZAPISNIK 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE DOL PRI LJUBLJANI 

Z DNE 22.11.2023 

 

PRISOTNI: Gregor Pirc, Nika Rovšek, Mojca Repanšek, Slađana Brodnik, Marko Lunar, 

Petra Lešnjak, Branko Škarja, Rafael Jeras, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Janez 

Grilj, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič. 

 

ODSOTNI: / 

        

Od 13 (trinajst) članov občinskega sveta je bilo na začetku seje dne 22.11.2023 prisotnih 13 

(trinajst) članov. Ugotovi se sklepčnost. 

 

Ostali prisotni: mag. Rok Prevc – direktor občinske uprave, Anja Grosar – občinska uprava, 

Nina Keder – urednica občinskega glasnika, Klemen Strmšnik – predstavnik podjetja Zavita 

svetovanje d.o.o., in Helena Kozlevčar. 

 

Seja se je pričela ob 18:00 uri, v dvorani Kulturnega doma Dolsko, Dolsko 55, Dol pri 

Ljubljani, katero je vodil župan Željko Savič.  

 

DNEVNI RED: 

 

1.) Potrditev zapisnika 5. redne seje občinskega sveta, z dne 27.9.2023 

2.) Potrditev zapisnika 3. dopisne seje občinskega sveta, z dne 19.10.2023 

3.) Odlok o ustanovitvi organa Skupne občinske uprave občin Dol pri Ljubljani, Litija, 

Šentrupert, Šmartno pri Litiji in Trebnje – druga obravnava 

4.) Operativni program odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode za območje občine 

Dol pri Ljubljani 

5.) Imenovanje statutarno pravne komisije 

6.) Imenovanje dodatnih članov v programski svet 

7.) Odlok o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za spremembo namenske rabe 

prostora v občinskem prostorskem načrtu in nadomestila stroškov lokacijske 

preveritve v občini Dol pri Ljubljani – prva obravnava 

 

OBČINA DOL PRI LJUBLJANI 

OBČINSKI SVET 

Dol pri Ljubljani 18, 1262 Dol pri Ljubljani 

Telefon: 01/5303 240 

e-pošta: obcina@dol.si  
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8.) Proračun Občine Dol pri Ljubljani za leto 2024 – prva obravnava 

9.) Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2024  

10.) Pravilnik o spremembi pravilnika o plačilih oziroma sejninah občinskih funkcionarjev 

in članov delovnih teles 

11.) Pravilnik o spremembi Pravilnika o plačilu za delo odgovornega urednika, lektorja, 

oblikovalca in članov uredniškega odbora občinskega glasila 

12.) Vprašanja in pobude članov sveta   

 

➢ AD i: POTRDITEV DNEVNEGA REDA 6. REDNE SEJE 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani prebere dnevni red. Do 10.točke ostane dnevni 

red takšen kot je. 11. točka: Odlok o spremembi Odloka o izdajanju javnega glasila Občine 

Dol pri Ljubljani – skrajšani postopek se z dnevnega reda umakne. Prej 12.točka postane nova 

11. točka: Pravilnik o spremembi Pravilnika o plačilu za delo odgovornega urednika, lektorja, 

oblikovalca in članov uredniškega odbora občinskega glasila. Prej 13.točka postane sedaj 

12.točka: Vprašanja in pobude članov sveta.   

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD i SKLEP: 

 

Potrdi se predlagani dnevni red 6. redne seje s spremembami. 

 

Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, Gregor Pirc, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, 

Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

➢ AD 1: POTRDITEV ZAPISNIKA 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA, Z 

DNE 27.9.2023 

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD 1/1 SKLEP:  

 

Potrdi se zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Dol pri Ljubljani z dne 

27.9.2023. 
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Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, Gregor Pirc, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, 

Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

 

➢ AD 2 POTRDITEV ZAPISNIKA 3. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA, Z 

DNE 19.10.2023 

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD 2 SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Dol pri Ljubljani z dne 

19.10.2023. 

 

Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, Gregor Pirc, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, 

Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

➢ AD 3: ODLOK O USTANOVITVI ORGANA SKUPNE OBČINSKE UPRAVE 

OBČIN DOL PRI LJUBLJANI, LITIJA, ŠENTRUPERT ŠMARTNO PRI 

LITIJI IN TREBNJE – DRUGA OBRAVNAVA 

 

Tematiko predstavi ga. Helena Kozlevčar. Vsebina odloka je bila predstavljena na 5.redni seji 

27. septembra, na prvem branju. Predstavljena je bila tudi na sejah občinskih svetov drugih 

občin ustanoviteljic. Nikjer ni bilo podanih nobenih vprašanj, pobud ali predlogov. Odlok je 

bil sprejet že v drugem branju v občini Šentrupert, v občini Šmartno pri Litiji in v občini 

Litiji. Danes je v obravnavi tudi v občini Trebnje, zato predlaga, da se odlok v takšni obliki 

kot je tudi sprejme, da se lahko s 1. januarjem 2024 začne tudi uporabljati.  

 

Razprava: 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani izpostavi vprašanje, ki je bilo podano že na 

prejšnji seji: ''Ali priključitev nove občine k skupni občinski upravi pomeni, da se bo 

pogostost prisotnosti redarjev v naši občini zmanjšala? Ali vidimo kakšno prednost kar se tiče 

inšpektorjev?'' 

 

Helena Kozlevčar: ''Seveda je prednost. Po novem bomo trije inšpektorji in trije redarji. 

Trenutno sem inšpektorica samo jaz. Hkrati tudi vodja in prekrškovni organ. To bo sedaj vse 

olajšano. Sigurno bodo nadzori večji, ažurnejši bomo.'' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Kakšne so finančne posledice?'' 
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Helena Kozlevčar: ''Ko je Občina Trebnje izrazila željo, da se želi priključit k nam v začetku 

meseca junija. Je bil narejen finančni plan, takrat se je izkazalo, da bi bili celo prihranki. Pri 

pripravi proračuna pa so se pokazale realne številke, ki pravijo, da bodo stroški nekoliko višji. 

Do 2.000,00 EUR.'' 

 

Nika Rovšek: '' Občina Dol pri Ljubljani ne izkorišča področja urejanja prostora s strani 

skupne občinske uprave. Ali se bo to urejalo vsako leto sproti s programom dela za 

posamezno leto, na ta račun tudi finančni plan?''.  

 

Helena Kozlevčar: '' Ali to mislite, da bi še dodatno področje delali, na urejanju prostora?'' 

 

Nika Rovšek: '' Ne, drugi člen omogoča, da je tudi urejanje prostora.'' 

 

Helena Kozlevčar: ''Da, mi smo dali to področje v odlok, ampak za enkrat interesa s strani 

občin še ni, da bi imeli skupno službo za ta namen.''  

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Tudi z naše strani za enkrat tega interesa ni 

bilo, ker smo imeli področje pokrito. V prihodnosti pa ga ne bomo imeli, tako da bi se 

zavzemali za to. Da bi en dan v tednu, tako kot imamo tudi sedaj v pogodbi, urbanist hodil na 

občino. Kakšno je na tem področju sofinanciranje s strani države?'' 

 

Helena Kozlevčar: ''Trenutno 45%, ampak se pripravlja zakon, da bi bilo maksimalno 40% ne 

glede na število področij. Tako, da tukaj nekega profita ne bo.'' 

  

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Vprašanja so tudi glede tega v katera bi bila 

skupna področja še primerna za skupno občinsko upravo? To je bilo zaenkrat to, urbanist, 

civilna zaščita, kjer je praksa dobra.'' 

 

Nika Rovšek: ''Kaj pa notranja revizorska služba?'' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''To bi lahko bilo eno področje.'' 

 

Helena Kozlevčar: ''Druga področja se zaenkrat niso izkazala za tako optimalna kot 

inšpektorat in redarstvo. Če bo interes s strani občin v prihodnje, mogoče. Povdarjam, da je 

Občina Trebnje izstopila iz skupne občinske uprave Dolenjskih občin ravno zaradi tega, ker je 

pokrivala preveč področij in je bilo na skupni občinski upravi zaposlenih več ljudi, kot na eni 

sami občini.''     

 

AD 3 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Odlok o ustanovitvi organa Skupna 

občinska uprava občin Dol pri Ljubljani, Litija, Šentrupert, Šmartno pri Litiji in 

Trebnje, v drugi obravnavi. 

 

Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, Gregor Pirc, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, 

Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 
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➢ AD 4: OPERATIVNI PROGRAM ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE 

ODPADNE VODE ZA OBMOČJE OBČINE DOL PRI LJUBLJANI 

 

Klemen Strmšnik predstavi operativni program odvajanja in čiščenja komunalne odpadne 

vode za območje Občine Dol pri Ljubljani. Prej je to področje urejal drug dokument 

Kanalizacijski sistem z odvajanjem in čiščenjem odpadne vode v Občini Dol pri Ljubljani 

izdelan leta 1999. Od takrat se je zakonodaja spreminjala, povod za ta novi dokument pa je 

bila tudi sprememba nacionalnega operativnega programa, kjer je prišlo tudi do sprememb 

aglomeracij. Torej območij, kjer naj bi bilo javno kanalizacijsko omrežje tudi obvezno 

izvedeno. Na območju Občine Dol pri Ljubljani se nahaja 9 aglomeracij. Ena od teh je večja 

od 2000 PE, 3 so večje od 500 in manjše od 2000 PE in 5 jih je manjših od 500 PE. Ta delitev 

za sabo prinaša zakonske omejitve oziroma določila glede tega kolikšen del aglomeracij je 

potrebno opremiti z javnim kanalizacijskim omrežjem. Želja zakonodajalca je, da bi se vsa 

omrežja opremila z javnim kanalizacijskim sistemom. Namen tega operativnega programa je 

urediti področje, preveriti obstoječe stanje in posodobiti rešitve za javno kanalizacijsko 

omrežje, ugotoviti katere rešitve so zakonsko dopustne, tehnično izvedljive in ekonomsko 

upravičene. Na podlagi tega strateškega dokumenta se bo to področje potem tudi v 

nadaljevanju urejalo. Na območju občine imamo dva zelo različna načina reševanja odpadnih 

voda: javno kanalizacijsko omrežje in TMKČN, v izjemnih primerih tudi preko neprepustnih 

greznic. V sami občini najbolj izstopa naselje Senožeti zaradi slabe neugodne geološke 

sestave - problematično ponikanje. Klemen Strmšnik predstavi različne variante, kakšne so 

spremembe gradiva –  problematika v kraju Petelinje, Senožeti, kako to optimalno rešiti, da 

bo s strani zakonodaje in ekonomičnosti najbolj primerno. Ključne poudarki – do konca leta 

2022 je za reševanje problematike odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode že 

namenila 1.280.448,40€. Za popolnitev in razširitev mora občina nameniti še 15.139.674,35€. 

Na območju občine bo po izvedbi tega operativnega programa 76,60% vseh objektov oz. 

79,21% vse PE odvajalo komunalno odpadno vodo preko javnega kanalizacijskega omrežja. 

Lastniki objektov so do leta 2021 že zgradili 57 TMKČN v ocenjeni vrednosti 448.327,50€. 

Za popolno izpolnitev vseh svojih obvez, pa bodo morali v prihodnje vložiti še 1.025.305,50€ 

v izgradnjo TMKČN in 142.380,00€ v izgradnjo nepretočnih greznic. Podana je groba 

ekonomska ocena, dejansko stanje bo podalo šele podrobnejše projektiranje. Paziti je 

potrebno na zakonodajo in predpisane roke. Odločiti se je potrebno o tem kaj so v občini 

prioritete. Trenutno je še na razpolago nekaj evropskih sredstev, ki so usmerjene v področja 

pod 2000 PE in nad 500 PE. Drugače bo to v celoti breme občinskega proračuna. Pravočasna 

priprava projektov je ključna za zagotovitev možnosti črpanja EU in državnih sredstev (če in 

ko bodo na voljo). Občane, kjer se že danes ve, da javna kanalizacija do njih je bo prišla je 

potrebno obvestiti o tem, da so zakonsko obvezani ob prvi spremembi oziroma rekonstrukciji 

objekta, ki je tako zahtevno, da zahteva pridobitev gradbenega dovoljenja speljati tudi 

izgradnjo TMKČN.   

 

Razprava: 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Mogoče če se dotaknemo stroškov občine, 

1.400.000,00 €. Če gledamo v zadnjih dveh, treh letih je bil naš vložek 3.000.000,00€, ampak 
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skupaj z vso spremljajočo infrastrukturo. A v tem primeru govorimo o 1.400.000,00€ samo za 

tisti del, ki je vezan neposredno na kanalizacijo?.'' 

 

Klemen Strmšnik: ''To je samo ocenjena vrednost za kanalizacijo.'' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''To pomeni, da je poleg tega potrebno računati 

tudi pločnike, ceste in javno razsvetljavo.'' 

 

Klemen Strmšnik: ''Če greste v celovito urejanje, seveda.'' 

 

Slađana Brodnik: ''Jaz imam na tem mestu vprašanje bolj za občinsko upravo. Kako smo kaj s 

pripravo projektov, glede na to, da imamo še možnost pridobiti evropska sredstva?'' 

 

mag. Rok Prevc – direktor občinske uprave: ''Trenutno pripravljamo projekt za aglomeracijo 

Zaboršt, ki je največja in presega 2000 PE. Pridobili bomo sredstva in Ljubljanske urbane 

regije, ker smo edina aglomeracija znotraj te regije, ki še ni pokrita z javno kanalizacijo za 

tako veliko populacijsko enoto. Če bo ta projekt potrjen pomeni, da bo 75% sofinancirano s 

strani EU, 25% s strani občine, verjetno tudi DDV poravna občina, kar za občinski proračun 

pomeni 2.000.000,00€. Če bomo v tem trenutku projektirali še kanalizacijo za Dolsko in 

Senožeti je vprašanje, kdaj bomo lahko to vse financirali, gradbeno dovoljenje pa v dveh letih 

zapade.''  

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Vsekakor pa je v planu urediti tudi javno 

kanalizacijo v naselju Senožeti.'' 

 

Nika Rovšek: ''Ampak, če bo z evropsko perspektivo do leta 2027, potem z naslednjim ne bo 

več razpisanih sredstev za aglomeracije pod 2000 PE in bomo spet to zamudili. Do zdaj se je 

za ta velike vse zamudilo, tako bomo pa še za srednje velike zamudili. Tako, da je v 

naslednjem letu treba pričeti projektirati.'' 

 

mag. Rok Prevc – direktor občinske uprave: ''Lahko se projektira, samo to pomeni, da bo 

moral občinski svet potrditi več sredstev za projekte. Za naslednje leto imamo namenjenih 

60.000,00€ za južni del aglomeracije Zaboršt, za severni del 75.000,00€, če projektiramo že 

aglomeracije, ki so pod 2000 PE, pomeni, da bomo morali za vsako aglomeracijo nameniti 

najmanj 50.000,00€ - Beričevo-Brinje, Dolsko, Senožeti. Kar je dodatnih 150.000,00€, torej 

se bo potrebno nečemu drugemu v proračunu odpovedati na račun tega.''  

 

Slađana Brodnik: ''Ampak, če je zakonska obveza in dobimo 75% subvencije je to vsekakor 

smiselno. Kakšne so posledice, če tega ne naredimo v predpisanem roku?'' 

 

mag. Rok Prevc – direktor občinske uprave: ''Kakšne pa so bile do sedaj? Do sedaj so vedno 

prestavljali obdobja, kako bo pa naprej, ne vemo. Klemen mogoče vi veste?'' 
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Klemen Strmšnik: ''Načeloma je res, da je država do sedaj v teh zakonih pustila zadeve 

nedorečene, kar se tiče kazni. Predvsem zato, ker se je sama zelo intenzivno pogajala v 

Bruslju – kaj in kako. Prva stvar, ki ji je uspela je to, da je tipična troprekatna greznica bila 

priznana kot neke vrste prva stopnja čistilne naprave, posledično imajo tisti objekti v 

razpršeni poselitvi do prve posodobitve objekta  s tem zadevo urejeno.  Potrebno je zavzeti 

neko taktiko kako s čim več dobiti čim več, čemu dati prednost, da bo to sofinanciranje 

možno. Nekega univerzalnega odgovora ali napotka tukaj ni. Ker se to od prostora do prostora 

in aglomeracije do aglomeracije drugače rešuje. Situacija je takšna, da priložnost je, lahko jo 

izkoristite, če se boste za to odločili. Če ne, se zavedate, da bo potrebno celotno zadevo 

vseeno izpeljati z lastnimi sredstvi.'' 

 

Drago Sredenšek: ''Ali se v prilogi dokumenta vidi, kakšna bo oblika kanalizacije v 

posameznih naseljih?''  

 

Klemen Strmšnik: ''Vse rešitve so prikazane v prilogi c. V prilogi d je barvno označeno kaj je 

vključeno v javno kanalizacijsko omrežje, kje bodo potrebne TMKČN. Vsi te podatki so bili 

na občino dostavljeni v obliki GIS-a, lahko jih naložite na prostorski portal, da si lahko občani 

potem to sami pogledajo. Tam se, da stvari videti na objekt natančno.'' 

 

Janez Grilj: ''Ali bo na območjih kjer so predvidene TMKČN občina kaj subvencionirala, 

bodo kakšna povratna sredstva?'' 

 

 Klemen Strmšnik: ''To je ena izmed rešitev o katerih se boste pogovarjali v nadaljevanju. Ni 

določeno ali povezano z operativnim programom. Operativni program samo omogoča, da se 

začnete pogovarjati o teh rešitvah.'' 

  

AD 4 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme operativni program odvajanja in 

čiščenja komunalne odpadne vode za območje Občine Dol pri Ljubljani. 

 

Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, Gregor Pirc, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Rafael Jeras, Karina Medved 

Bregar, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

➢ AD 5: IMENOVANJE STATUTARNO PRAVNE KOMISIJE 

 

Svetnica OS Občine Dol pri Ljubljani in predsednica KMVI predstavi potek izbire 

imenovanja statuarno pravne komisije in imenovane člane. Do drugega roka, 2.10.2023, so 

prejeli 6 popolnih vlog. Vloge so pregledali in se odločili, da občinskemu svetu predlagajo 

naslednjo sestavo Staturarno pravne komisije: 

• Petra Lešnjak – predsednica 
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• Karina Medved Bregar – članica 

• Slađana Brodnik – članica 

zgornje tri kot predstavnice svetnikov in še dva zunanji članici, obe sta pravnici: 

• Andreja Krabonja – članica 

• Nataša Zore - članica 

   

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD 5 SKLEP: 

 

V Statutarno pravno komisijo se imenuje: 

• Petra Lešnjak – predsednica 

• Karina Medved Bregar – članica 

• Slađana Brodnik – članica 

• Andreja Krabonja – članica 

• Nataša Zore - članica 

 

Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, Gregor Pirc, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Rafael Jeras, Karina Medved 

Bregar, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

➢ AD 6: IMENOVANJE DODATNIH ČLANOV V PROGRAMSKI SVET 

 

Svetnica OS Občine Dol pri Ljubljani in predsednica KMVI pove, da so bili že tretjič 

pozvani, da opravijo poziv za imenovanje dodatnih članov v programski svet. Programski svet 

naj bi sestavljalo 8 članov. Do 17.5. so imeli imenovane 4 člane, pripravili so poziv in v roku, 

do 2.11.2023 prejeli še tri predloge. Predlagani člani so: 

• Zlatka Tičar 

• Darja Dukarič 

• Emil Svetlik 

Predlagajo, da se te tri člane dodatno imenuje v programski svet.  

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD 6 SKLEP: 

 

V Programski svet Občine Dol pri Ljubljani se dodatno imenuje: 

• Zlatka Tičar 

• Darja Dukarič 
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• Emil Svetlik 

 

Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, Gregor Pirc, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Rafael Jeras, Karina Medved 

Bregar, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

➢ AD 7: ODLOK O DOLOČITVI TAKSE ZA OBRAVNAVO ZASEBNIH 

POBUD ZA SPREMEMBO NAMENSKE RABE PROSTORA V OBČINSKEM 

PROSTORSKEM NAČRTU IN NADOMESTILA STROŠKOV LOKACIJSKE 

PREVERITVE V OBČINI DOL PRI LJUBLJANI – PRVA OBRAVNAVA 

 

Svetnica OS in podžupanja Občine Dol pri Ljubljani pove, da tako ena kot druga praksa od 

nas zahteva pripravo odloka na podlagi zakona o urejanju prostora. Gre za pobude za pripravo 

OPN, ta odlok je potrebno sprejeti, da se bomo lahko postopno lotili zbiranja pobud, priprave 

strokovnih podlag in samih vsebin spremembe OPN. Zakon določa okvirno ceno takse za 

obravnavo pobud od 50 do 300€. Taksa je namenjena obravnavi, s tem se občanom ne 

zagotavlja, da bo za njih občina pripravljala kakšne elaborate in ne zagotavlja, da bo njihova 

pobuda uspešna. Naš predlog takse je relativno nizek v primerjavi z drugimi občinami. Vsako 

leto je sprememba namenske rabe težja in zato lahko rečemo, da bo samo 15% pobud lahko 

tudi uspešnih, s to takso tako nismo želeli pretiravati. Razliko smo naredili tudi pri tem, da je 

taksa pri spremembi v zazidljivo rabo, ne pa pri spremembi ukinjanja zazidljivosti. V istem 

odloku obravnavamo tudi nadomestilo stroškov lokacijske preveritve. Lokacijska preveritev 

je dokaj nov instrument, ki pa zaradi dolgotrajnosti priprave prostorskih aktov samo za tri 

sklope, ki jih zelo natančno določa zakon: manjše povečevanje stavbnega zemljišča pri 

razpršeni poselitvi, individualna odstopanja od urbanističnih vidikov ter omogočanje začasne 

rabe prostora. Šele ko bo odlok potrjen lahko začnemo sprejemati vloge za eno in drugo. 

 

 

Razprava: 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''V prejšnjem tednu je imel sejo tudi Odbor za 

gospodarstvo in trajnostni razvoj, kjer so obravnavali ta dokument.'' 

 

Janez Grilj: ''Odbor je soglaša z odlokom o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za 

spremembo namenske rabe prostora v občinskem prostorskem načrtu in nadomestila stroškov 

lokacijske preveritve v Občini Dol pri Ljubljani pod pogojem, da se v drugem odstavku 

4.člena doda navedba, da se pri podaji pobude navede točna parcelna številka zemljišča.''  

 

Karina Medved Bregar: ''V drugem členu piše, da če bodo nastali posebni stroški, bodo 

dodatno plačani s strani pobudnika. Kakšni so te posebni stroški?'' 
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Nika Rovšek: ''Če bi recimo neko varstveno ministrstvo zahtevalo, da je potrebno za neko 

območje posebej preveriti habitat neke živali ali rastline, bo mogel te stroške kriti pobudnik 

sam.''         

 

Karina Medved Bregar: ''Torej je to strošek investitorja?'' 

 

Nika Rovšek: ''Da, kadar bo šlo za skupinske ureditve, ureditve v javne interesu, bo to še 

pokrivala občina. Če se gre za neko individualno pobudo pa ne. Mogoče bi bilo potrebno do 

naslednjega branja bolj specificirati v katerih primerih gre za pobude, ki so v javnem 

interesu''. 

 

Petra Lešnjak: ''Ali je pobuda vezana na število parcelnih številk, ki so lahko predmet 

pobude? Se pravi, če se nekdo odloči in da pobudo eno parcelo z Dolskega in eno parcelo z 

Vidma ? '' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''vsaka parcela posebej.'' 

 

mag. Rok Prevc – direktor občinske uprave: ''Edino, če je sklop parcel skupaj.'' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Namen tega, da so pobude bolj resno 

premišljene. '' 

 

Nika Rovšek: ''Smiselno prenesemo iz zakona, ki določa koliko taks plačaš za lokacijske 

informacije, skupaj do 10 parcel.'' 

 

AD 7 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Odlok o določitvi takse za obravnavo 

zasebnih pobud za spremembo namenske rabe prostora v občinskem prostorskem 

načrtu in nadomestila stroškov lokacijske preveritve v občini Dol pri Ljubljani, v prvi 

obravnavi. 

 

Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, Gregor Pirc, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Rafael Jeras, Karina Medved 

Bregar, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

➢ AD 8: PRORAČUN OBČINE DOL PRI LJUBLJANI ZA LETO 2024 – PRVA 

OBRAVNAVA 

 

Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc predstavi vsebino Proračuna občine Dol pri 

Ljubljani 2024. Pove tudi, da je bil predlog Proračuna Občine Dol pri Ljubljani 2024 

predstavljen tudi Odboru za gospodarstvo in trajnostni razvoj in Odboru za družbene 

dejavnosti in turizem. Predstavi glavne spremembe v primerjavi s 1. rebalansom proračuna 
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Občine Dol pri Ljubljani v letu 2023, ki jih pričakujejo pri prihodkih in zakaj. Nadalje 

pojasni, da največje spremembe nastajajo pri transfernih prihodkih na račun denarja, ki ga bo 

občina prejela s strani države za odpravo posledic naravnih nesreč (Poplave v avgustu 2023) 

ter pri komunalnih prispevkih. Direktor občinske uprave predstavi tudi večje projekte, ki se 

bodo izvajali v letu 2024. 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani povabi predsednika Odbora za gospodarstvo in 

trajnostni razvoj, da predstavi kaj so se glede predloga Proračuna Občine Dol pri Ljubljani 

2024 sklenili na 1. redni seji odbora.  

 

Janez Grilj pove, da so s 4. glasovi za in enim vzdržanim, sklenili, da je predlog Proračuna 

Občine Dol pri Ljubljani ustrezen za nadaljnjo obravnavo na seji občinskega sveta.  

 

 

Razprava: 

Slađana Brodnik: ''Vprašanje glede Odborov. Ali oni potrjujejo vsebino proračuna ali se z njo 

samo seznanijo in dajejo pripombe?'' 

 

Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc: ''Se seznanijo in dajo pripombe.'' 

 

Slađana Brodnik: ''Torej njihovo glasovanje, 4 proti 1, za nas ne bi smelo biti relavantno.'' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Da, to je samo neko dodatno mnenje.'' 

 

Mojca Repanšek: ''Ali bomo svetniki seznanjeni z njihovimi zapisniki?'' 

 

Karina Medved Bregar: ''Smiselno bi bilo, da smo seznanjeni z njihovo vsebino pred sejo 

občinskega sveta.'' 

 

Slađana Brodnik: ''Predstavljam si, da se oni seznanijo z vsebino, potem pa predsednik odbora 

izpostavi, kaj jim je bilo mogoče moteče ali pa, da bi dali pripombe … v tem smislu. Ne v 

smislu glasovalo nas je 5, od tega se zdi 4 smiselno, enemu pa ne.'' 

 

Janez Grilj: ''V tem primeru je bila problem časovna stiska, vsebina predloga proračuna je bila 

na sami seji predstavljena. Potem pa smo na dopisni seji sprejeli sklep.'' 

 

Slađana Brodnik: ''Mogoče samo za naprej, glede na to, da smo šele začeli z odbori. Da 

oblikujemo neko prakso, kako naj bi izgledalo.'' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Na tem mestu se še malo lovimo, je novo, 

bodimo vsi malo potrpežljivi in praktični, da ujamemo neko dinamiko za naprej. Mogoče 

Brane, če poveš kako je bilo to včasih, ko so še bili odbori.'' 

 

Branko Škarja: ''Včasih smo gradivo obravnavali en teden pred sejo občinskega sveta na seji 

odbora. Takrat smo poskusili še kakšno stvar izpostaviti in se podalo mnenje občinskemu 
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svetu. Predsednik je na kratko poročal, kaj smo se pogovarjali na seji odbora, kaj smo opazili, 

predlagamo, da se dopolnijo določene stvari.'' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Torej gradivo dobijo istočasno odbori in 

svetniki. Odbori imajo en teden časa, da gradivo preučijo in nato predsednika odbora 

ugotovitve predstavita na seji občinskega sveta.'' 

 

Marko Lunar: ''Zanima me kako je z mostom Jevnica-Senožeti? Sprejeli smo rebalans, kjer je 

bilo rečeno, da je naš del stroškov 60.000,00€ in 60.000,00€ občina Litija. Zakaj je pri 

predlogu proračuna za leto 2024 z naše strani dodatnih 78.500,00€?'' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Ne, ni dodatnih 78.500,00€, ampak je to 

dejanska polovica stroškov obnove. Za 18.500,00€ so se stroški po opravljenem javnem 

naročili dvignili. Ker je bil najcenejši izvajalec, ki ga je občina Litija pridobila 157.000,00€, 

mi smo se pred znanim zneskom zavezali, da bomo pokrili polovico stroškov.'' 

 

Marko Lunar: ''Torej letos ne bomo potrošili 60.000,00€ za ta namen?'' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Ne, to je strošek naslednjega proračunskega 

leta. Imamo pa jutri tudi sestanek o tem, kakšna je možnost, da bi se zgradil med Jevnico in 

Senožetmi nov most, saj je obstoječi tehnično zastarel. Do naslednje seje pridobimo tudi to 

informacijo.'' 

 

Marko Lunar: ''Še eno vprašanje, verjetno je lapsus, na strani 106 opisnega dela proračuna v 

drugi vrstici.'' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Da, napaka. Zabeleženo, se bo odpravila.'' 

 

Gregor Pirc: ''Mene zanima, ravno to, kar je v predlogu glede pločnika do šole, v Senožetih. V 

proračunu bo sedaj že tretje leto. Naredilo glede tega pa se zaenkrat ni še nič, odkupov ni bilo, 

niti v razlastitev se ni šlo. Nekaj je potrebno narediti, da temu namenjen denar ne bo šel na 

drugi konec občine. Saj je to ena redkih investicij predvidenih za Senožeti.  

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''V predlogu proračuna je ta pločnik poleg, 

prizidka za POŠ Senožeti, rekonstrukcije ceste …'' 

 

Gregor Pirc: ''Pustimo to, potrebno je kakšno stvar še izpeljati. Most čez Stajski potok se tudi 

premika. Označen je za maksimalno 2 toni, uporablja ga pol Senožeti in prebivalci sosednje 

občine, je trenutno edina pot do Križevske vasi. Predlogo se že prestavlja iz leta v leto, treba 

bi bilo pristopiti čim prej, stvari vzeti bolj resno.   

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Tu bi bilo potrebno še enkrat opraviti statično 

preveritev. S tem lahko pričnemo že letos.'' 
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Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc: ''V proračunu imamo že za leto 2023 10.000,00€ 

namenjenih preveritvi mostnih konstrukcij. Tako, da bi to lahko že zdaj to opravili.'' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Sami poveste kakšna je dinamika gradnje, 

kakšna je strategija za naprej. Rešujemo mostove, ki so, začeli smo s tistimi, ki so najbolj 

obremenjeni. Je pa sigurno prioriteta tudi ta most.'' 

 

Gregor Pirc: ''V redu. Kaj pa kar se tiče javne razsvetljave v Senožetih, vem, da je posebej 

postavka za javno razsvetljavo in da se težave rešujejo tudi tako. Vendar se v Senožetih na ta 

način in nič naredilo že zadnja tri leta. Potrebna bi bila posebej postavka, ni dobre osvetlitve. 

Od 1-13 in 13-14a.'' 

 

Branko Škarja izpostavi neenakomernost porazdelitve proračunskih sredstev, meni, da je 

naselje Senožeti zanemarjeno. Projekti v Senožetih se prestavljajo iz leta v leto. Skupaj z 

Gregorjem Pircem podata dokument, ki zajema vse predloge, ki jih imajo prebivalci Senožet 

(dodano k zapisniku seje). Slađana Brodnik izpostavi, da bi bilo potrebno take dokumente 

podati vsaj tri dni pred sejo, vsem svetnikom, da lahko na sami seji potem razpravljamo o 

vsebini dokumenta. Mojca Repanšek se strinja in pove, da bi bilo potrebno postaviti neko 

pravilo, kako je s prinašanjem takšnih dokumentov na sejo oziroma z njihovo obravnavo na 

seji. Župan pozove Branka, da na kratko predstavi kaj dokument zajema, da se lahko o njem 

razpravlja. Branko Škarja na kratko predstavi vsebino dokumenta. Razvije se debata o 

prioritetah in uravnoteženosti proračuna. 

 

Petra Lešnjak: ''Imam dve vprašanji in eno pripombo. Najprej vprašanji: Pri mostu čez 

Mlinščico pri Vidmu zakaj je pri bilanci odhodkov na 8. strani za leto 2023 0 pri NRP pa je za 

leto 2023 napisano 10.200,00€? Zakaj je razlika pri bilanci odhodkov in NRP-jih?'' 

 

Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc: ''Nekaj kar se tega mostu tiče smo že plačali v 

letošnjem letu.'' 

 

Petra Lešnjak: ''Drugo vprašanje se prav tako nanaša na ta most. Glede na vso zamudo, ki je 

bila v Vidmu s tem našim izvajalcem, da naj bi se neke pogodbene kazni, garancije 

uveljavljale in uporabile tudi za ta namen?''' 

Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc: ''Ne, zaradi tega ker je za tak most potrebno 

urediti projektno dokumentacijo, ki ni narejena čez noč. To pomeni, da ta izvajalec ne bo več 

na tem gradbišču in se bodo te kazni in garancije poračunale preko situacije, ki jo bodo 

izstavili. Bilo bi to možno v primeru, da bi bili projekti že narejeni, vendar žal še niso.''  

 

Petra Lešnjak: ''Potem pa še ena pripomba ali pa opažanje glede na razpravo o prioritetah in 

Senožetih. Mislim, da smo pri 4. točki videli, da bi morala biti prioriteta občine javna 

kanalizacija. Če ne bomo kandidirali na evropskih sredstvih nas čaka ogromna investicija.''  

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Se strinjam, obvezno moramo pričeti 

projektirati vsaj Senožeti in Dolsko.'' 
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Karina Medved Bregar: ''Vprašanje, prej je bila omenjena višina načrtovanih sredstev iz 

državnega proračuna za sanacijo po poplavah. Ali je to po pregledu poročil, že nazaj prišlo 

kot potrjeno?''  

 

Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc: ''Ne, mi smo ravno danes oddali elaborate. S 

strani ministrstva čakamo odgovor.'' 

 

Karina Medved Bregar: ''Samo okoli 32.000,00€ je bilo že izplačanih?'' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''To so bili intervencijski stroški, ki so bili 

prijavljeni preko civilne zaščite. To je že urejeno.'' 

 

Karina Medved Bregar: ''Ali bo narejen kakšen načrt ukrepov, za kaj se bo denar pridobljen s 

strani države porabil?'' 

 

Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc: ''Da, ta elaborat lahko vsem pošljemo, ni 

skrivnost. Sama višina stroškov je za enkrat groba ocena, nimamo še narejen vseh PZI-jev. 

Sanacija mostu Laze-Dolsko, ki je največja postavka se ocenjuje na 1.500.000,00€ brez DDV. 

Ali je ta ocena projektanta primerna se bo pokazalo, ko bo projekt narejen in podpisan s strani 

izvajalca. Tukaj lahko pride do velikih odstopanj. Načelo smo poizkusili stvari čim bolj realno 

oceniti. Težko odgovarjamo na vprašanje zakaj toliko za posamezen projekt. Vse so neke 

ocene. Dejstvo pa je, da bo potrebno to urediti, številka, ki smo jo oddali je številka, ki se nam 

je zdela bolj ali manj realna. Če bo realizacija višja, smo sredstva dolžni zagotoviti na občini.'' 

 

 

Karina Medved Bregar izpostavi še napako pri NRP-ju za športno dvorano, upoštevano je eno 

leto preveč. ''A je ta športna dvorana sploh prioriteta občine? Ker je velik strošek. '' 

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Za športno dvorano se bomo morali verjetno 

zadolžiti. Zadolžiti pa bi se morali verjetno tudi za ureditev javne kanalizacije. Vprašanje je, 

če je to smotrno.'' 

 

Jože Klemenčič: ''Kljub temu, da odbor za družbene dejavnosti in turizem ni bil sklepčen na 

seji. Smo se preko e-pošte vseeno malo pogovorili. Predlagamo, da se uskladijo sredstva 

namenjena društvom. Menimo, da niso spremljala rasti inflacije v obdobju od 2018 do letos. 

Predlagamo, da se sredstva za kulturna društva povečajo na 30.000,00€ in da se sredstva za 

delovanje športnih društev dvignejo za 15% na 95.000,00€. Pri sredstvih za humanitarne 

organizacije naj se Rdeči križ in Karitas izenačita, oba na 3.000,00€.''   

 

Petra Lešnjak: ''Ali je v dokumentu za predlog proračuna za sejnine svetnikov upoštevan že 

predlog dviga sejnin?'' 

 

Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc: ''Da, je.'' 
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AD 8/1 SKLEP: 

 
1. Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani je opravil razpravo o predlogu Odloka o proračunu 

Občine Dol pri Ljubljani za leto 2024 v predloženi vsebini (s prilogami), v prvem branju.  

 

Sklep JE BIL SPREJET s 9 (devet) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, Rafael Jeras, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože 

Klemenčič, Mojca Repanšek) in s 4 (štirimi) VZDRŽANIMI (Gregor Pirc, Marko Lunar, 

Petra Lešnjak, Branko Škarja). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

 

AD 8/2 SKLEP: 
 

2. Predlog Odloka o proračunu Občine Dol pri Ljubljani za leto 2024 je ustrezen za javno 

razpravo. 

 

Sklep JE BIL SPREJET z 8 (osmimi) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, , Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca 

Repanšek) in s 5 (petimi) VZDRŽANIMI (Gregor Pirc, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Branko 

Škarja, Rafael Jeras). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

 

➢ AD 9 NAČRT RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM ZA LETO 2024 

 

Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc predstavi Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 

za leto 2024. Najpomembnejši je 3.člen v prilogi 1, ki govori o načrtu pridobivanja 

nepremičnega premoženja. Zajeta je večina parcel, ki je vezana na odkupe zemljišč v 

povezavi z rekonstrukcijami cest, pločnikov, investicijam, ki jih občina izvaja. Podana je neka 

ocena, glede na investicije, ki se bodo izvajale. V prilogi dve imamo za prodajo samo eno 

nepremičnino, kjer obstaja problem, saj na parceli, ki je v lasti občine stoji hiša. Želeli bi ta 

problem rešiti, tudi lastnik hiše želi to rešiti, da lahko potem normalno legalizira objekt. 

Naročena bo tudi nova cenitev za vse nepremičnine, ki so vezane na odkup občine za gradnjo 

javne infrastrukture.  

 

Razprava: 

 

Slađana Brodnik: ''Prosila bi, da se tudi pri prilogi 1, kot je na prilogi 2 doda tudi za kakšno 

zemljišče gre – kmetijsko, stavbno, gozdno. Zaradi lažje orientacije pri pregledu cen, ko se 

odkupuje. Da vemo, zakaj je manjša parcela po kvadraturi vredna več.''  
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Petra Lešnjak: ''Vprašanje glede zemljišča, ki ga bo občina prodala. Kdaj je bil angažiran 

cenilec?''  

 

Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc: ''V letošnjem letu. Cenitev je veljavna eno leto, 

potem pa je potrebno cenitev ponovno opraviti.'' 

 

Nika: ''Ali smo zadovoljni s takšnimi cenitvami? Nekdo, ki je na črno zgradil nekaj na 

občinski parceli dobi zelo nizko ceno za odkup. Nekdo, ki pošteno kupuje pa zelo visoko?'' 

 

Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc: ''Na tem mestu se težko opredelim, takšno ceno 

je postavil cenilec glede na stanje v naravi. '' 

 

Slađana Brodnik: ''Ali so bile podane pripombe na cenitev? Pri takšni cenitvi je veliko 

vprašanj o tem zakaj? Ali se da to cenitev dobiti na občinskem svetu na vpogled?''  

 

Željko Savič, župan Občine Dol pri Ljubljani: ''Bomo dali na vpogled. Lahko pa se 

dogovorimo tudi za ponovno cenitev.'' 

 

 

AD 9 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Sklep o potrditvi Načrta ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Dol pri Ljubljani za leto 2024. 

Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, Gregor Pirc, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Rafael Jeras, Karina Medved 

Bregar, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

➢ AD 10: PRAVILNIK O SPREMEMBI PRAVILNIKA O PLAČILIH OZIROMA 

SEJNINAH OBČINSKIH FUNKCIONARJEV IN ČLANOV DELOVNIH 

TELES 

 

Svetnica in predsednica Komisije za mandatna vprašanja predstavi Pravilnik o spremembi 

pravilnika o plačilih oziroma sejninah občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles. 

Ugotovili so, da je ta pravilnik iz leta 2014. Dobili so tudi dopis nadzornega odbora revizijsko 

poročilo, kjer so opozorili, da je potrebno v pravilniku napisati, koliko sredstev lahko svetnik 

maksimalno prejme za plačilo. Pregledali so tudi kakšna je bila situacija v preteklosti. Sejnine 

so bile v preteklosti višje. Predlagajo povišanje na način: 

Sejnina za posamezno sejo, se članu občinskega sveta določi glede na delo, ki ga je opravil, in 

sicer za: 

- udeležbo na redni seji občinskega sveta 200 EUR bruto, 

- udeležbo na izredni seji občinskega sveta 130 EUR bruto. 

 

Članom delovnih teles občinskega sveta in drugih organov občine pripada za opravljanje dela 

plačilo v obliki sejnine, ki se izplača za udeležbo na seji. Sejnina za posamezno sejo znaša: 
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- za vodenje seje 70 EUR bruto, 

- za udeležbo na seji 50 EUR bruto. 

 

Člani Nadzornega odbora Občine Dol pri Ljubljani so za opravljanje dela upravičeni do 

naslednjih plačil v obliki sejnine: 

- za udeležbo na sejah nadzornega odbora in sejah občinskega sveta, 

- za opravljanje dela pri izvedbi posameznega nadzora v skladu s programom 

dela nadzornega odbora. 

Sejnina za posamezno sejo znaša: 

- za vodenje seje 70 EUR bruto, 

- za udeležbo na seji in udeležbo na seji občinskega sveta 50 EUR bruto. 

Za opravljanje dela pri izvedbi posameznega nadzor nadzornik po sprejemu (končnega) 

poročila dobi: 

- za manj zahteven nadzor 200 EUR bruto, 

- za zahteven nadzor 280 EUR bruto, 

- za zelo zahteven nadzor 350 EUR bruto. 

 

 

Razprava: 

 

Marko Lunar: ''Ne zdi se mi primeren trenutek, glede na druge razmere predvsem že drugič v 

tem letu dvig cen vrtcev, da bi svetniki sami sebi dvignili sejnine.'' 

 

Tekstovno naj se popravi iz korespondenčna v dopisna seja.  

 

AD 10 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Pravilnik o spremembi pravilnika o 

plačilih oziroma sejninah občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega 

sveta, drugih organov občine ter povračilih stroškov s spremembo v četrtem odstavku 1. 

člena, kjer se spremeni beseda korespondenčna v dopisna. 

 

Sklep JE BIL SPREJET s 8 (osem) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, Gregor Pirc, Branko Škarja, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek), 2 

(dvema) glasovoma PROTI (Marko Lunar, Petra Lešnjak) in 3 (tremi) VZDRŽANIMI 

(Rafael Jeras, Karina Medved Bregar, Tomaž Pogačar) 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

 

➢ AD 11: PRAVILNIK O SPREMEMBI PRAVILNIKA O PLAČILU ZA DELO 

ODGOVORNEGA UREDNIKA, LEKTORJA, OBLIKOVALCA IN ČLANOV 

UREDNIŠKEGA ODBORA OBČINSKEGA GLASILA 
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Direktor občinske uprave – mag. Rok Prevc pove, da se sprememba pravilnika veže na 

prilogo številka 1 glede komercialnega oglaševanja. Namen je izenačiti oziroma omogočiti 

enake možnosti glede oglaševanja nestrankarskim listam, kot so jih imele do sedaj le stranke.  

 

Razprava: 

Razprave ni bilo. 

 

AD 11 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme Pravilnik o spremembi Pravilnika o 

plačilu za delo odgovornega urednika, lektorja, oblikovalca in članov uredniškega 

odbora občinskega glasila. 

 

Sklep JE BIL SPREJET s 13 (trinajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, Janez 

Grilj, Gregor Pirc, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Karina Medved Bregar, 

Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek, Rafael Jeras). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 

 

 

➢ AD 12: RAZNO 

 

Razprava: 

 

Zaradi zakonskih rokov, gradivo povezano s proračunom občine ne bi bilo pripravljeno dovolj 

hitro. Svetniki predlagajo, da se jim izjemoma gradivo za naslednjo sejo pošlje z dvodnevnim 

zamikom (iz 15 na 13 dni pred sejo). 

 

 

AD 12/1 SKLEP: 

 

Občinski svet Občine Dol pri Ljubljani sprejme skrajšan rok za oddajo gradiva za 

naslednjo sejo. 

 

Sklep JE BIL SPREJET s 12 (dvanajst) glasovi ZA (Nika Rovšek, Slađana Brodnik, 

Gregor Pirc, Marko Lunar, Petra Lešnjak, Branko Škarja, Rafael Jeras, Karina Medved 

Bregar, Tomaž Pogačar, Drago Sredenšek, Jože Klemenčič, Mojca Repanšek) in 1 (enim) 

PROTI (Janez Grilj). 

 

Pri glasovanju je bilo prisotnih 13 (trinajst) svetnikov. 
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VPRAŠANJA IN POBUDE: 

 

Drago Sredenšek predlaga, da se zapisniki vaških odborov objavijo na spletni strani občine. 

 

Rafael Jeras pove, da luči pri gasilskem domu v Klopcah že pol leta ne gorijo. 

 

 

 

Seja končana ob 20:50 

 

 

Zapisal/a: 

Anja Grosar       Željko Savič, župan 
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1: Občina Dol pri Ljubljani 
Dol pri Ljubljani 1 

Senožeti, 20 .11.2023 

„ 1262 Dol pri Ljubljani 
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Spoštovani gospod Župan Željko Savič, 
' 

4 spodaj podpisana svetnika v imenu Liste krajanov Senožeti posredujeva predlog investicij, 
ki bi jih bilo potrebno s področja vasi Senožeti vnesti v proračun občine Dol pri Ljubljani 

I' · 'za leto 2024 in dalje. 

l. Komunalna infrastruktura: 

Ceste: 
• Rekonstrukcija cestišča in izgradnja pločnika od križišča pri šoli do krožišča na 

lokalni cesti Ljubljana - Litija. (nerealizirana postavka iz proračuna za leto 2022 
in 2023). 

• Obnova mostu na Stajskem potoku, ter razširitev s pločnikom od igrišča proti 
gostilni Anica. (nerealizirana postavka iz proračuna za leto 2022) 

• Ureditev odcepa ceste pri avtobusni postaji v I. Senožetih in povezava kraka na 
občinsko cesto proti Dukariču. 

• Pridobitev v javno dobro in asfaltiranje odseka ceste med hišnima številkama 
Senožeti 33 in 37 A v dolžini cca. 90 m. 

• Rekonstrukcija odseka dotrajane asfaltne ceste med hišnima številkama Senožeti 
41in41C v dolžini cca. 100 m. 

• Ureditev odvodnjavanja meteorne vode iz ceste, ki vodi proti lovski koči in zaliva 
gasilski dom ter naprej lokalno cesto, ob večjih nalivih pa se prek nje izliva na 
asfaltno igrišče 

Javna razsvetljava in električna infrastruktura: 
• Postavitev javne razsvetljave na odcepu ceste med hišno številko Senožeti 58 do 

hišne številke 61 in odcepu ceste med hišno številko Senožeti 5 8 do hišne številke 
31. 

• Postavitev javne razsvetljave na odcepu cesti, ki vodi proti, hišnim številkam: 
Senožeti 13, 13a, 13b, 14a. 

·;· • Postavitev polnilnice za polnjenj~ električnih vozil. 
• Postavitev kolesarnice za izposojo električnih koles. 

2. Društva: kultura, turizem, šport: 
• Izgradnjo večnamenskih prostorov, ki jih za svoje delo in ustvarjanje nujno 

potrebujejo: Mladinski aktiv, Tamburaški orkester Senožeti, Kulturno društvo 
Senožeti, Pevski zbor Senožeti, Turistično društvo Senožeti, Aktiv žena Klas in 
Športno društvo Senožeti. 

• Nakup zemljišča in izgradnjo večnamenskih prostorov za športno in kulturno 
1t dejavnost v Senožetih. 



• Pridobiti primemo zemljišče in ga opremiti z otroškimi igrali v I. Senožetih. 

3. Izobraževanje 

5. Sociala: 

• Razširitev prostorov Podružnične šole Senožeti, da bi ti odgovarjali vsaj osnovnim 
standardom za izvajanje šolskega pouka in izvajanju otroškega varstva, otrok iz 
šolskega okoliša Senožeti. 

• Zagotoviti prostore za varstvo starejših in medgeneracijska srečanja starejših. 

6. Varovanje okolja: 
• Pristopiti k ureditvi čiščenja odpadnih in meteornih voda v celotnem naselju vasi 

Senožeti. 


